
Protokół nr 1/2024 

z łączonego posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

oraz Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych 

odbytego 23 maja 2024 r. 

w Sali Sesyjnej Urzędu Gminy w Wapnie 

  

Łączone posiedzenie Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisji 

Samorządowej i Spraw Społecznych rozpoczęło się o godz. 16:40. Otworzył je 

Przewodniczący Rady Gminy Wapno Radosław Piechowiak, który powitał przybyłych na 

posiedzenie gości oraz członków obu komisji. Listy obecności stanowią załącznik nr 1, nr 2 

i nr 3 do protokołu.  

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego - frekwencja 100 % . 

Komisja Samorządowa i Spraw Społecznych – frekwencja 100 % . 

Przed posiedzeniem na Sali Sesyjnej członkowie łączonych komisji zaproszeni zostali 

na godzinę 14:00 do przeprowadzenia inspekcji obiektów hydroforni,  punktu selektywnej 

zbiórki odpadów komunalnych, stadionu gminnego i strzelnicy. Inspekcja miała na celu 

pokazanie stanu technicznego wymienionych obiektów i wskazanie istoty funkcjonowania 

oraz ich strategicznego znaczenia dla Gminy Wapno. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie na przewodniczących komisji i 

zaproponował na Przewodniczącego Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pana 

Leszka Baczyńskiego, który wyraził zgodę. Członkowie komisji w składzie 8- osobowym 

zagłosowali 7 głosami „za” za przyjęciem kandydatury i 1 głosem wstrzymującym się. Na 

wiceprzewodniczącego komisji Przewodniczący Rady zgłosił Pana Tomasza Hemmerlinga, 

który wyraził zgodę. Członkowie komisji w składzie 8- osobowym zagłosowali 7 głosami 

„za” za przyjęciem kandydatury i 1 głosem wstrzymującym się. Na Przewodniczącą Komisji 

Samorządowej i Spraw Społecznych Przewodniczący Rady zaproponował Panią Magdalenę 

Pawłowską, która wyraziła zgodę. Członkowie komisji w składzie 6- osobowym zagłosowali 

6 głosami „za” za przyjęciem kandydatury. Na wiceprzewodniczącego komisji 

Przewodniczący Rady zgłosił Panią Edytę Gaszyńską- Ciszewską  który wyraził zgodę. 

Członkowie komisji w składzie 6- osobowym zagłosowali 6 głosami „za” za przyjęciem 

kandydatury. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego p. Leszek Baczyński 

podziękował za zaufanie i przejął prowadzenie posiedzenia informując o porządku obrad 

łączonych komisji, który przedstawia się następująco: 



1. Informacja o stanie realizacji Gminnego Programu Gospodarki Odpadami. 

2. Informacja o stanie kultury fizycznej i sportu w gminie – baza i organizacja 

działalności. 

3. Informacja na temat zagospodarowania terenów w kontekście planów 

zagospodarowania przestrzennego gminy. 

4. Sprawozdanie z rocznej działalności: 

a. Szkoły Podstawowej im. A. Mickiewicza, 

b. Przedszkola Publicznego „Solna Kraina”, 

c. Biblioteki Publicznej, 

d. Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, 

e.  Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 

Przeciwdziałania Narkomanii. 

5. Zapoznanie ze stanem zabezpieczenia zabytków na terenie gminy (Stołężyn, Srebrna 

Góra)- forma pisemna. 

a. Dom Pomocy Społecznej w Srebrnej Górze, 

b. Parafia pw. św. Mikołaja Biskupa w Srebrnej Górze. 

6. Zaopiniowanie projektów uchwał. 

7. Sprawy bieżące. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Ad.1.  

Informację na temat realizacji Gminnego Programu Gospodarki Odpadami przedstawił 

Inspektor UG Wapno Pan Piotr Bojarski. Nakreślił on szczegółowo stan gospodarki odpadami 

w Gminie Wapno, a szczegółowy opis stanu zawiera informacja, która jest załącznikiem nr 4 

do protokołu. 

 Przewodniczący L. Baczyński poprosił o zadawanie pytań. 

Radny A. Szymanik: Jak zmniejszenie odpadów przekłada się na koszty? 

Inspektor P. Bojarski: Zmniejszyła się ilość odpadów zmieszanych, ale za to wzrosła ilość 

odpadów segregowanych z tego tytułu, co pozytywnie wpływa na nasz poziom recyklingu. 

Przetarg, jaki został ogłoszony i stawka jest za tonę wszystkich odpadów odebranych z terenu 

naszej gminy. Stawka wynosi 1003,61 zł nettow porównaniu do ubiegłego roku została 

podwyższona przez firmę, z którą mamy umowę o 50,00 zł, ale to i tak jest dobra cena. 

Radna M. Pawłowska: Mam pytanie odnośnie odpadów bio, ponieważ ostatnio ich nie 

odebrali w terminie. Czy coś wiadomo w tej sprawie? 



Inspektor P. Bojarski: Tak było, że względu na awarię samochodu. Jeżeli komuś nie odbiorą 

odpadów, proszę zostawić kosz na zewnątrz do dnia następnego. Jeśli nadal nie odbiorą, to 

proszę dzwonić. 

W toku dyskusji zebrani omówili jeszcze kwestie pozostawiania odpadów, które kwalifikują 

się do punktu selektywnej zbiórki odpadów komunalnych.  

 

Ad.2.  

Informacja o stanie kultury fizycznej i sportu w gminie – baza i organizacja działalności 

została przedstawiona podczas inspekcji obiektów i stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Ad.3. 

Informacja na temat zagospodarowania terenów w kontekście planów zagospodarowania 

przestrzennego gminy przedstawiła sekretarz Gminy Wapno Pani Marika Kosmowska. 

Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad.4a. 

Sprawozdanie z rocznej działalności Szkoły Podstawowej im. A. Mickiewicza w Wapnie 

przedstawiła Dyrektor Szkoły Podstawowej Pani Anna Wagner. Sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 7 do protokołu. 

Przewodniczący L. Baczyński: W szkole przeprowadzany jest dzień sportu, czy jest 

możliwość wyjścia na stadion gminny? 

Dyrektor SP A. Wagner: Jeśli chodzi o nas, to nie ma żadnego problemu, kwestia uzgodnienia 

z organizatorami różnych akcji sportowych, czy nauczycielami wychowania fizycznego. 

 

Ad.4b. 

Przewodniczący komisji poprosił p.o. Dyrektor Przedszkola Publicznego „Solna Kraina” w 

Wapnie Panią Katarzynę Jurczyk- Białecką o przedstawienie sprawozdania z działalności 

jednostki, które stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Przewodniczący L. Baczyński poprosił o zadawanie pytań. 

Radni pytań nie mieli. 

 

Ad.4c. 



Przewodniczący komisji poprosił Dyrektor Biblioteki Publicznej w Wapnie Panią Annę 

Dawidowicz- Kosmowską o przedstawienie sprawozdania z działalności jednostki. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Przewodniczący L. Baczyński poprosił o zadawanie pytań.  

Radni pytań nie mieli. 

 

Ad.4d. 

Sprawozdanie z rocznej działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wapnie 

przedstawiła Kierownik GOPS Pani Anna Popiel. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad.4e. 

Sprawozdanie z rocznej działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Wapnie przedstawiła Przewodnicząca 

GKRPAiPN Pani Irena Łosiak. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Przewodniczący komisji ogłasza przerwę. 

 

Przewodniczący komisji wznawia posiedzenia. 

 

Ad.5. 

Stan zabezpieczenia zabytków na terenie gminy Wapno przedstawiła Sekretarz Gminy Pani 

Marika Kosmowska. Sekretarz Gminy poinformowała, że proboszcz parafii św. Mikołaja 

Biskupa w Srebrnej Górze ks. Krzysztof Szydłowski przysłał informację, iż w kwestii stanu 

zabytkowej parafii nic od ubiegłego roku się nie zmieniło. Pismo stanowi załącznik nr 12 do 

protokołu. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Srebrnej Górze również przysłała pismo z krótką 

informacją na temat stanu swojego obiektu. Pismo stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Radni nie wnieśli uwag. 



 

Ad.6. 

Zaopiniowanie projektów uchwał rady Gminy Wapno.  

Projekt uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gruntowych nr 397/1, 398/1  położonych w Wapnie w drodze przetargu nieograniczonego 

przedstawiła Podinspektor Kinga Fortuniak. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do 

protokołu.  

W toku dyskusji Radni zdecydowali, że na sprzedaż zostanie przeznaczona jedna działka. 

Natomiast druga zostanie w zasobie gminy. 

 

 

Ad.7.  

Sprawy bieżące. 

Pismo w sprawie wsparcia inicjatywy budowy i rozwoju strzelnicy w Srebrnej Górze stanowi 

załącznik nr 15 do protokołu. 

Wniosek o sprzedaż działki spółki Solanka z Zabłocia stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

p.o. Dyrektor PP Katarzyna Jurczyk- Białecka: Korzystając z okazji chciałabym zapytać o 

jedną rzecz. Przed placem zabaw jest takie miejsce wypłytkowane, czy to jest bezpieczne? 

Przewodniczący L. Baczyński: Sprawdzimy i poinformujemy na następnej komisji lub jak się 

uda wcześniej.  

 

Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący L. Baczyński zakończył posiedzenie. 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie: 16:40 

Posiedzenie zakończyło się o godzinie: 19:30 

 

Protokołowała: 

Oliwia Powałowska 

       Przewodnicząca 

Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych 

/-/ Magdalena Pawłowska 

 


